
Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Brno, Vejrostova 1 

konané dne 28.6. 2022 

 

Přítomni: 

zástupci zřizovatele: RNDr. Vladimír Vetchý, CSc.  

 

zástupci rodičů:  Mgr. Lenka Hloušková Čerstvá 

zástupci učitelů: Mgr. Olga Novotná 

Mgr. Svatava Dobšíková 

Hosté:                  Mgr. Martin Janás, ředitel školy 

                                            

Omluven: 

zástupce zřizovatele:     Ing. Pavel Kříž, Ph.D. 

zástupce rodičů: Mgr. Darina Mísařová, Ph.D 

 

 

Program jednání školské rady: 

1. Seznámení s připravovanými úpravami školního vzdělávacího programu 
2. Hodnocení uplynulého školního roku 2021/2022 
3. Výhled na nový školní rok 2022/2023 

 

 

Add 1. Členové školské rady byli seznámeni se změnami v ŠVP, zejména se zavedením digitální 

kompetence a s náplní hodin Informatiky. Školská rada podporuje úpravy v ŠVP v souladu s RVP a 

doporučuje zaslat upravený ŠVP členům školské rady. 

Hlasování:       Pro 4     Proti 0    Zdrželi se 0 

Add 2. Ředitel školy informoval školskou radu o realizaci stavebních úprav školského poradenského 

pracoviště a o plánovaných stavebních úpravách na druhém stupni školy (jedna třída navíc), o 

přípravě nové třídy Začít spolu a o dovybavení kabinetů nábytkem. Vzhledem k navýšení počtu tříd 

přibudou noví pedagogičtí pracovníci.  Dále byla školská rada informována o zapojení do projektu 

IROP a projektu Erasmus (spolupráce s pedagogickou fakultou). 



Ve školním roce 2021/2022 byly realizovány např. tyto akce: školní výlety, školy v přírodě, zájezd do 

Anglie. O prázdninách se ve škole koná několik příměstských táborů. 

 

Add. 3. Škola se zapojí do projektu Jan Ámos Komenský (od 1. 1. 2023) – z tohoto projektu budou 

financováni speciální pedagogové, psychologové a sociální pedagog. 

Školská rada projednala možnosti školy upravit prostory na prvním stupni pro přidání další třídy. Tuto 

možnost školská rada projednávala z důvodu velkého počtu zapsaných žáků (127) do prvních tříd. 

Různé:  

Podněty rodičů – problémy ve školní jídelně (kvalita obědů). Školská rada podporuje vytvoření ankety 

mezi rodiči. 

- možnosti výuky matematiky podle Hejného na druhém stupni 

- plavání (velikost bazénu na ZŠ na náměstí Svornosti) 

- převlékání žáků 1.stupně do hodin tělesné výchovy 

- doplňování hygienických prostředků (mýdla) na WC žáků 

 

Zapsala Mgr. Svatava Dobšíková                                                 předsedkyně školské rady 

Mgr. Olga Novotná 

 

 

                                                                                                                  

  

 

 

                                                                                   

 

 

 

 

 

 


